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CONSILIUL JUDEȚEAN DÂMBOVIȚA 

 

PROCES VERBAL 

al ședinței extraordinare  a Consiliului Județean Dâmbovița 

 din data de 04 iunie 2024, ora 1200 

 

             Lucrările ședinței sunt deschise și conduse de domnul Corneliu Ștefan – președintele 

Consiliului Județean Dâmbovița.  

            Convocarea consilierilor județeni la această ședință s-a făcut prin Dispoziția președintelui 

nr.215/03.06.2024 și telefonic. 

           Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Doamnelor şi domnilor colegi, vă propun să începem. 

Şedinţa este constituită cu respectarea regulamentului, fiind prezenți un număr de 26 din cei 

33 consilieri județeni + președintele Consiliului Județean Dâmbovița, astfel prezența fiind de 27.         

            Vă informez că  la ședință participă din partea Instituției Prefectului, doamna prefect 

Claudia Gilia.  

         Înainte de a intra în ordinea de zi, supun spre aprobare procesul-verbal al ședinței anterioare 

(27.05.2024) a Consiliului Județean Dâmbovița. 

  Dacă sunt observații la procesul-verbal?                   

      Dacă nu sunt, supun aprobării dumneavoastră procesul-verbal.       

  Cine este pentru?              27 

  Cine este împotrivă?          0 

  Se abține cineva?               0 

  În unanimitate de voturi procesul-verbal s-a aprobat. 

Supun aprobării dumneavoastră ordinea de zi prezentată în invitația la ședință. 

  Cine este pentru?              27 

  Cine este împotrivă?          0 

  Se abține cineva?               0 

   În unanimitate de voturi s-a aprobat ordinea de zi. 

 

TRECEM  LA  ORDINEA  DE  ZI 

 

În acest moment intră domnul consilier Oprea Iulian, astfel prezența fiind 27+1=28. 

1. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „CETĂȚEAN DE ONOARE AL 

JUDEȚULUI DÂMBOVIȚA”. 

            Domnul Președinte Corneliu ȘTEFAN- Înainte de a supune la vot, aș dori să fac o prezentare a 

acestui proiect de hotărâre. Ținând cont de 4 iunie, ziua județului Dâmbovița, astăzi se împlinesc 512 ani de 

la prima atestare a județului Dâmbovița. Ne aflăm astăzi în fața unui moment deosebit de important pentru 

județul nostru, un moment de recunoștință și bineînțeles un moment plin de emoție. După cum bine-știți, 

Consiliul Județean Dâmbovița, astăzi acordă al 3-lea titlu de cetățean de onoare al județului nostru. Primul 

titlu, în istoria județului nostru, am avut deosebita onoare să-l acordăm împreună, Înaltpreasfințitului Părinte 

Arhiepiscop și Mitropolit Nifon și îi mulțumesc încă o dată pentru tot ce face pentru județul Dâmbovița și nu 

în ultimul rând pentru prezența dumnealui, inclusiv aseară la Gala de Excelență a județului, dar și astăzi la 

ședința extraordinară a Consiliului Județean Dâmbovița. Al doilea titlu l-am acordat dâmbovițeanului nostru, 

viceguvernatorului Băncii Naționale, domnului Leonardo Badea și nu în ultimul rând, colegul nostru care a 

condus ca vicepreședinte Consiliul Județean Dâmbovița, a fost senator în Parlamentul României, actualmente 

viceguvernator al Băncii Naționale. 

               Astăzi, așa cum am spus, ne aflăm astăzi în fața unui moment deosebit de important, plin de emoție, 

prin care acordăm titlul de cetățean de onoare, cum am spus-o și la deschiderea muzeului din orașul Găești, 

uriașului maestrului Gheorghe Zamfir. Prin talentul său excepțional și prin contribuția sa inestimabilă la 

îmbogățirea patrimoniului cultural național și internațional, Gheorghe Zamfir s-a impus ca un adevărat 

ambasador al județului nostru. Încă de la începuturile carierei sale, Gheorghe Zamfir a demonstrat un talent 

extraordinar și o capacitate unică de a transmite emoții prin intermediul muzicii sale.  
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             În anul 1966, Gheorghe Zamfir a realizat o premieră absolută, devenind primul interpret de nai care a 

înregistrat un album solo. Acest debut discografic a reprezentat o adevărată revelație pentru publicul din 

întreaga lume. De atunci, Maestrul Zamfir a înregistrat peste 200 de albume, vândute în sute de milioane de 

exemplare pe toate continentele. A împărțit scena cu personalități de excepție din domeniul muzicii clasice, a 

filmului și a teatrului, demonstrând în mod constant pasiunea și inovația care l-au consacrat drept un adevărat 

geniu al naiului. Prin distincțiile și premiile obținute de-a lungul carierei sale impresionante, Gheorghe 

Zamfir a devenit un adevărat ambasador al culturii dâmbovițene și naționale în lume. Cele două discuri de 

aur câștigate în Statele Unite ale Americii, precum și discul de aur obținut în Ungaria, sunt dovada 

incontestabilă a recunoașterii internaționale a talentului său unic. Dincolo de realizările sale muzicale 

extraordinare, maestrul Zamfir s-a implicat în mod constant în promovarea și dezvoltarea culturii, fiind un 

ambasador de excepție al județului Dâmbovița. Astăzi, ne aflăm în fața unui adevărat titan al muzicii, un 

artist a cărui contribuție la îmbogățirea patrimoniului cultural românesc și universal este inestimabilă. Prin 

talentul său unic, prin pasiunea și dăruirea cu care și-a slujit arta, Gheorghe Zamfir a devenit un simbol al 

excelenței și al valorilor autentice ale culturii noastre naționale. De-a lungul carierei sale, Gheorghe Zamfir a 

fost distins cu numeroase premii și decorații, atât în România, cât și pe plan internațional. Dincolo de 

recunoașterea oficială a meritelor sale, Maestrul Zamfir a fost și este prețuit de milioane de oameni din 

întreaga lume, care au fost captivați de frumusețea și unicitatea muzicii sale. Gheorghe Zamfir este și va 

rămâne un adevărat etalon al excelenței artistice și o sursă de mândrie pentru noi toți. 

         Astăzi, la împlinirea a 512 ani de la prima atestare documentară a județului Dâmbovița, având în vedere 

realizările enumerate, propun acordarea titlului de cetățean de onoare uriașului Gheorghe Zamfir, maestrului 

Gheorghe Zamfir, omul care i-a dat suflet naiului. 

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre.           

  Cine este pentru?              28 

  Cine este împotrivă?          0 

  Se abține cineva?               0 

         În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

                     Înainte de a-l invita la cuvânt pe maestrul Gheorghe Zamfir, vreau să mulțumesc pentru prezență 

Înalpreasfințitului Părinte Arhiepiscop și Mitropolit Nifon, vreau să mulțumesc pentru prezență domnului 

Primar al Municipiului Târgoviște, domnului senator Titus Corlățean, domnului deputat Ionuț Vulpescu, 

domnului deputat Radu Popa, domnului deputat Marian Țachianu, domnului secretar de stat al Ministerului 

Transporturilor, Ionuț Săvoiu, domnului rector al Universității Valahia, Corneliu Sălișteanu, Preacucernicul 

Parinte Vicar Eparhial Ionuț Ghibanu, domnului primar al Comunei Potlogi, colegilor mei din Consiliul 

Județean, domnilor primari din     zona de Sud a județului Dâmbovița și nu în ultimul rând presei locale 

pentru prezența la ședința extraordinară a Consiliului Județean Dâmbovița. Maestre, aveți cuvântul! 

        Maestrul Gheorghe Zamfir - Pentru unii dintre noi, ”acasă” are un parfum aparte. Acasă pentru 

mine este aici, în județul unde m-am născut, Dâmbovița, județ din care am plecat în lume, pentru a împărtăși 

prin nai cu întreg mapamondul, cultura noastră muzicală și mai ales filonul dâmbovițean autentic. Curios 

lucru, chiar și pentru mine, am ajuns celebru cu acest pământ în suflet și cu vibrația acestor locuri. Astăzi, la 

Palatul Brâncovenesc din Potlogi, președintele Consiliului Județean Dâmbovița, Corneliu Ștefan, un prieten 

declarat al artelor, mi-a înmânat, în cadru festiv, titlul de cetățean de onoare al județului Dâmbovița. Deși 

unii cred că este un semn de normalitate, eu consider că este o mare onoare pentru oricine să se bucure de o 

așa apreciere. Vreau să-i mulțumesc încă o dată și să-i urez mult succes în proiectele viitoare, pe care le voi 

susține și eu, cât îngăduie bunul Dumnezeu! Să ne revedem sănătoși! Am 68 de ani de când cânt la nai, am 

început la 14 ani şi am tot ce Dumnezeu, Creatorul Universului, ne-a dăruit cu toată bunătatea sa. Naiul este 

astăzi un instrument mondial, nu instrumentul de şpriţ, baterie, mititei şi fripturi, care era în vremea în care 

eu eram elev, copil. Astăzi naiul este un instrument pe podiumurile mondiale şi care s-a înscris în muzica 

universală deja de câteva decenii prin atacarea, să spun aşa, a 17 stiluri muzicale diferite în care eu l-am 

introdus în timpul carierei mele artistice. 
       Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Mulțumim, maestre! Înainte de a închide ședința noastră, 

am deosebita plăcere și onoare, să-l invit pe primul cetățean de onoare din istoria județului Dâmbovița, 

Înaltpreasfințitul Părinte Arhiepiscop și Mitropolit Nifon și îi mulțumesc încă o dată pentru prezență și îl 

invit să ne transmită gândurile dumnealui astăzi la ceas aniversar pentru toți dâmbovițenii. 
    Înaltpreasfințitul Părinte Arhiepiscop și Mitropolit Nifon – Vă mulțumesc, domnule președinte 

pentru bucuria și onoarea pe care mi-o dați, să spun un cuvânt de salut și binecuvântare, astăzi în această 

binecuvântată zi. Înainte de toate aș dori să subliniez cu toată forța, caracterul pozitiv și frumos al inițiativei 

de a avea o reuniune specială a parlamentului județean care înseamnă Consiliul Județean, parlament local și 

cu atât mai mult cu cât începem să numărăm anii, de acum 512 ani de când a fost atestat documentar 

existența județului Dâmbovița. Când vorbim de o aniversare anuală, atunci trebuie să o marcăm u accent și 
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cu specială trăire. Nu se putea altfel, să putem să ne întâlnim în acest loc de o semnificație extraordinară. 

Întâi de toate, aici este vorba despre Palatul Brâncovenesc care ne aduce aminte de figura luminoasa și 

splendidă a domnitorului martir Constantin Brâncoveanu, cel care reprezintă continuitatea și puterea 

lumească, pentru că el era voievod și domnitor, și în același timp reprezintă puterea spirituală dată de 

sacrificiul suprem al martirului pentru Hristos și Biserica Lui. Atunci când vorbim de Constantin 

Brâncoveanu, ne gândim la jertfa de la Istanbul când copiii lui au fost decapitați în fața lui și bineînțeles și-a 

dat și el viața în sfârșit pentru că nu a vrut să treacă de la religia lui la cea islamică. În momentul când județul 

are un loc ca acesta și o figura așa de strălucitoare, seculară, atunci avem toate motivele să ne bucurăm. Evit 

cuvântul să ne mândrim ca atare, bucuria cuprinde cu sine și mândrie și demnitate și credință pentru că este 

bucuria acestei mari figuri în istoria noastră națională. Deci, acest lucru trebuie să-l vedem noi, nu ca pe un 

act formal pur și simplu care înseamnă o deplasare până la Potlogi pentru un scop sau altul, ci înseamnă de 

fapt, un fel de omagiu adus neamului și istoriei civilizației creștine. Înseamnă un omagiu care trebuie să-l 

aducem, celor care s-au străduit să ridice județul economic, social, cultural. Înseamnă un angajament pentru 

cei de astăzi care au puterea datoră alegerilor democratice din parte poporului, ca ei să continue această 

tradiție și să aibă tăria să-și consolideze cunoștința de neam și de credință. Acesta este mesajul meu puternic 

pe care aș dori să-l pun în inimile dumneavoastră, onorați membrii ai Consiliului Județean, conducerii 

Consiliului Județean și bineînțeles onoratei asistențe formată aici din parlamentarii de la București și care 

reprezintă județul Dâmbovița prin primarii locali, și astăzi și eu vreau să mă exprim la asentiment cu 

președintele Consiliului Județean, Corneliu Ștefan, car în numele dumneavoastră și în numele hotărârii pe 

care ați luat-o, ați marcat onoarea și importanța pe care o are maestrul Gheorghe Zamfir pentru județul 

nostru, pentru cultura și spiritualitatea artistică națională și pentru bunul nume pe care l–a purtat pretutindeni 

și pe toate meridianele globului prin arta muzicală, în special arta interpretativă, în special dar nu numai al 

naiului. Sunt foarte bucuros că am participat la acest eveniment de o importanță deosebită pentru cultura și 

spiritualitatea Românească. Muzica, arta în general, cei care știu să fie sensibili în acest domeniu al artei, au 

și sensibilitatea de a fi credincioși, de a smeri și a se raporta la puterea dumnezeiască, credința în Dumnezeu 

cu onestitate, cu demnitate și cu bucurie și sensibilitate. Prin muzică, omul se poate înălța, de aceea 

rugăciunea adevărată întotdeauna este cântată, este prin muzică. Corzile sufletului sunt sensibilizate prin arta 

muzicală. Acest lucru l-a realizat maestrul Gheorghe Zamfir într-un mod extraordinar. De aceea, să vedem în 

ziua de astăzi un prilej de bucurie, de libertate, de exprimare, solidarității cu trecutul nostru național, cultural, 

politic, social și repet, înseamnă angajamentul celor de astăzi, pentru a promova valorile trecutului și a 

contribui la prosperitatea economică, socială și spirituală a județului nostru. Cu acestea, doresc din toată 

inima să  vă îmbrățișez și să vă binecuvântez, pentru că este o sărbătoare deosebită a județului, pentru toți, 

indiferent de culoarea politică. De aceea, noi trebuie să vedem în mesajul acesta, o chemare a solidarității, a 

cooperării și a situării dincolo de interesele limitate ale politicului și ale existenței vremelnice istorice. 

 

           Întrucât ordinea de zi a fost epuizată, ședința se declară închisă, drept pentru care s-a 

încheiat prezentul proces-verbal.  

 

 

 

        PREŞEDINTE,                         SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI,                                        

dr. ec. Corneliu ȘTEFAN                         jr. Dănuț Nicolae POPA STĂNESCU 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

Red./Dact.: Oprescu Roxana 
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